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CONSELL DE BARRI DE SARRIÀ 
RESUM DELS PUNTS DE L’ORDRE DEL DIA I ACORDS  

Data: 07/11/2023 Hora: 18:30 
Lloc: C.C. Sarrià c. Eduard Conde, 24  

Retransmissió en streaming: https://www.youtube.com/watch?v=au9BB0LHNYw 
 

Persones assistents 

Presidència:   Sra. Ma. Eugenia Gay , Regidora del districte  

Vice-presidència: vacant 
Conseller/a de barri:  Sr. Blas Navalón 
 
Representants d’Entitats/Associacions:  8 
 

Assistents: 
Nombre d’assistents en el moment de màxima assistència: 53 presencialment Nombre 

d’assistents per gènere 
Dones: 25 

Homes: 28 
 

Ordre del dia 
  

1. Informació de la renovació de la vicepresidència i de la comissió de seguiment 
del Consell de barri.  

2. Estat de les obres de l’equipament de la plaça de Sarrià.  

3. Informació sobre l’estat del Porta a Porta.  

4. Informacions vàries.  

5. Precs i preguntes.  
 

Resum 
 

Al inici del Consell la Regidora Sra. Ma. Eugenia Gay diu unes paraules de benvinguda 
al veïnat i passa la paraula al Conseller Blas Navalón, que informa del funcionament del 

Consell on s’intentarà que les intervencions del públic sigui com màxim de 5 minuts i 
informa que la Regidora haurà de marxar a les 20 h. degut a que te un altre acte a 
l’agenda. 
  

https://www.youtube.com/watch?v=au9BB0LHNYw
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1. Informació de la renovació de la vicepresidència i de la comissió de seguiment del 

Consell de barri.  

Punt merament informatiu, al inici de mandat s’ha de renovar la vicepresidència del 

Consell i a més ratificar la Comissió de Seguiment, incloent nous membres si es el cas o 
descartant membres que ja no en vulguin formar part. 

El Consell de Barri de Sarrià a més no hi ha vicepresidència, degut a que la Sra. Eva 
Ceano-Vives, vicepresidenta del Consell fins el moment, s’ha incorporat com a 
consellera, i això es incompatible amb el càrrec al Consell. Així que s’ha de renovar la 
vicepresidència i la Comissió de Seguiment. La presentació de noves candidatures s’ha 
de fer a través del Decidim . 

El conseller, informa de les funcions de la Vicepresidència i de la Comissió de 
seguiment i diu qui forma part d’aquesta .  

En el proper Consell de barri s’haurà de ratificar als antics membres de la Comissió i 
votar les noves candidatures, també informa del procediment per votar la 

Vicepresidència. 
 

2. Estat de les obres de l’equipament de la plaça de Sarrià.  

El conseller Blas Navalón informa que degut a les troballes arqueològiques les obres es 

van endarrerir uns tres mesos, però ara ja van a un bon ritme, en aquests moments 
s’acaba el aïllament de les façanes i s’està treballant en els projectes de mobiliari i 

senyalística. 
La intenció es que el 3r trimestre del 2024 l’equipament ja es posi en funcionament. 
Preguntes sobre el tema: 

P. Veí de la pl. Sarrià vol saber quan podran entrar a la plaça, ja que te tallat el pas per  

Passeig de la Bonanova, i al haver posat pilona a Salvador Mundi, ha de donar tota la 

volta per Via Augusta, Vol saber si un cop acabada l’obra o quan estigui feta la façana 

es tornarà a poder entrar a la plaça per Pssg. Bonanova.  

R. Quan finalitzin les obres al tercer trimestre del 2024, se suposa que es podrà tornar 

a entrar. 

 

P. El mateix veí diu que no es parli de biblioteca ja que sols es una tercera part del 

edifici 

R. Des del Districte sempre s’ha anomenat com equipament i en l’ordre del dia del 

Consell consta com equipament. 
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3. Informació sobre l’estat del Porta a Porta.  

S’Informa dels inicis del projecte, al 2018 i com s’ha anat adaptant a les necessitats 

reals del veïnat. Les xifres de reciclatge han augmentat considerablement del final 
d’abril del 2022 que era un 45% i a finals de  juliol del 2023 esta en un 63%. 

El programa, te avantatges i inconvenients, el 41% d’enquestats han dit que es un 
model a seguir ja que fomenta el reciclatge amb tota la millora del tema ambiental. 

L’associació veïnal de Sarrià, va parlar amb districte sobre el soroll produït per la 
recollida i s’està treballant, s’han fet compres de vehicles elèctrics , tant grans com 
petits, per minimitzar el soroll i els tècnics parlen amb els veïns fent alguns canvis per 
anar minimitzant les molèsties. 
Sobretot afectava els carrers més estrets. 

Ara mateix es fa el transvasament dels camions a dos punts allunyats dels carrers 
centrals per a no fer tant soroll, s’han fet estudis amb horaris de recollida ,recollint a 

primera i ultima hora per a que vagin a transportar els residus mentre tant. 
S’ha reduït bastant el soroll, encara que es té en compte que encara es fa soroll, també 

s’ha canviat la maquina valdejadora. 
La recollida ha crescut en 22 punts del 2022 al 2023 i es finalitzarà possiblement amb 

un 67 més. 
Encara surten impropis però no supera el 6%, aquest estiu s’ha fet una campanya de 

repartir cubell al c. Mañé i Flaquer, s’ha arribat a un total de 85 habitatges, d’aquests 
sols un 11,7% tenien cubell anteriorment a la campanya i ara el tenen un 61,1% 

 
Preguntes sobre el tema: 

P. Hubo unas votaciones hace unos dias y anteriormente los partidos de Junts i PP se 
reunieron con vecindario para decir que estaban a favor de quitar este programa que 
no funciona y me sorprende que a la hora de votar no lo hicieron, si hay alguien de 
estos partidos si podrian decir el porqué?. 
R. Lo que se hizo es una ruego en el Plenario y es el Gobierno quien decide si lo toman 
o no ,no lo admitimos, no podemos decir lo que los otros partidos hablan con el 
vecindario cuando se reunen . Nosotros creemos en este sistema debido al contexto 
climatico existente,  
P. El mateix veí indica que segons la resposta que li han donat, els indicadors el que 

mostren es la tendència a Barcelona a reciclar, es igual si deixen les escombraries al 
carrer o en contenidors. “ Veo que antes en Sarrià se ponia la etiqueta de així si així no, 

i esa etiqueta parece poco sostenible siendo de plastico. A mi me molesta este modelo 
que no es de sostenibilidad. 

 
P. Perquè no es recull el vidre? S’ha de portar als contenidors 

R. Per un tema de seguretat que no quedin vidres pel carrer. 
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P. Tenen en compte el canvi climàtic i l’escalfor que cada cop es mes alta  ? i tenen en 
compte els senglars, que venen i es mengen les escombraries? 

R. No ens consta que hi hagi molts senglars en aquesta zona en aquests moments, si 
ens consta que a muntanya en tenen més degut als contenidors i ja s’han pres 

mesures, aquí es veu que venen puntualment. Si tenim en compte el tema dels 
senglars, però no dins del Porta a Porta. 

 
P. La mare te 90 anys viu sola i no pot reciclar sola, hem d’anar els fills a fer -ho i sols hi 

ha un dia de recollida de residus, no se perquè no tenen una estadística de tota la gent 
gran amb aquest problema. 
R. Ens consta que hi ha un servei de recollida per a les persones grans que viuen soles  i 
reciclen i el servei esta pensat per a reciclar. 
P. Es un tema personal, ho entenc, però no es un cas concret, ja que hi ha molta gent 

gran que no recicla i el servei al tenir un sol dia de reciclatge, no funciona. 
R. Desprès podem parlar en privat ja que el programa està pensat per reciclar i ha 
d’entendre que no es pot canviar. 
 

P. A Sarrià van passar d’un 39% de reciclatge  al 60% al posar el porta a porta en 
benefici del medi ambient, qui s’ha de posar les piles son la resta de la ciutat que no 

arriba al 40%, com a veïns estem millorant el medi ambient. 
Des del mandat anterior s’estan fent millores en el PaP, la plataforma contra el soroll 

som un total de 80 famílies que encara que no ens agrada  hem posat pancartes pel 
soroll i va millorant bastant , ja que ara tots els camions son elèctrics 100%, però el 

soroll no ha finalitzat totalment, encara segueixen passant a recollir a diferents hores i 
encara hi ha soroll, demanem que no hi hagi recollida  de 00:00 a 07:00, encara som 

molts veïns que ho estem patint. 
Veig que heu presentat avui que la recollida es dimecres, dilluns i divendres, i el PaP va 
de dilluns a dissabte i no entenc si ho heu dividit en comercial i veïnal, no se si ho heu 

ajuntat tot, i així no tindrem camions certs dies, així que demano proposta de nova 
data del grup de treball del PaP, ja que entenc que no es un tema per parlar-ho aquí. 
R. Agrair aquesta aportació ja que el PaP va ser una petició veïnal, es bo que en els 
Consells de barri es pugui aportar les situacions difícils i complexes i el que hem de fer 

entre tots es millorar el servei, es pren nota. No crec que hi hagi canvis en els horaris, 
però ho tornarem a revisar. 
 
P. Es té en compte en aquestes estadístiques que els senglars existeixen i el canvi 

climàtic , i el perill de salubritat, es té en compte de cara a un futur, perquè tenir unes 
escombraries al carrer que es podreixen al carrer amb la calor no es sa. 

R. Prenem nota. 
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P. Si s’han fet estudis comparatius amb altres ciutats que també tenen el PaP, ja que 
ens mirem entre nosaltres mateixos i seria bo poder comparar amb altres països. ? 

R. No tinc constància dels estudis però crec que es una bon suggeriment, em 
comprometo a poder esbrinar per poder comparar.  

 
4. Informacions varies. 

El conseller Blas Navalón, passa a informar de diferents temes que es va demanar a la 

comissió de seguiment que s’informés al Consell: 
 

4.1. Concurs d’idees Jardins Oriol Martorell 

La directora tècnica adjunta de la direcció territorial de Bimsa, Sra. Gamez ,informa de 
l’estat del concurs i l’empresa guanyadora. Procediment iniciat el març del 2023, va 

ser un concurs d’idees anònim de licitació pública  i el jurat va ser format per un 
membre de cada associació de veïns de Tres Torres i Sarrià, també hi van participar 

tècnics de l’ajuntament i del col·legi d’arquitectes a més de professionals externs. 
L’equip redactor guanyador del concurs, explica quin es el resultat del projecte, 

segons les demandes que es van recollir del veïnat i constava a les normes del 
concurs. 

 

4.2. Pla endreça 

El conseller Blas Navalón, informa d’aquest Pla, com es el seu estat actual  que es va 

posar en marxa aquest estiu a tota la ciutat, el seu principal objectiu es posar el focus 
en la reparació, renovació  i modificació dels espais per garantir una excel·lència en 

l’espai públic de la ciutat. 
Passa a explicar el pla de tota la ciutat i els àmbits d’actuació. 
 

4.3. Pla director del parc de l’Oreneta 

El passat 18/10 es va fer l’ultima sessió de retorn del procés participatiu, al Centre 
Asturiano, el següent dia es va obrir termini per rebre les esmenes per part del veïnat, 
un cop enviat per correu la presentació feta en mateix dia 18 i davant de la demanada 
per part del veïnat present de voler tenir tot l’esborrany del projecte presentat, es va 
enviar per correu el passat dia 26/10 i es va allargar el termini fins el 17/11 per 
presentar els comentaris i al·legacions que es creguin. 
Un cop tancat el document, es constituirà un espai de governança del pla director , 
compost pel veïnat i entitats interessades en formar part , per tal de fer un seguiment 
i prioritzar les actuacions del Pla.  
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4.4. Estat de la comissaria d’UT5 

El solar esta en l’Av. J.V.Foix 103-109 que serà el destinat per la nova unitat territorial 
de la G.U., no sols serà de districte si no una referent de ciutat. 

El passat 19 de setembre  es va fer l’aprovació inicial del projecte executiu amb un 
pressupost destinat de 17.1 milions d’euros aprox. i un cop aprovat al pressupost 

municipal sortirà a licitació l’obra, es una obra prioritària pel govern municipal, però 
fins que no estiguin aprovats els pressupostos no es podrà concretar. 

 
5. Precs i preguntes 

Preguntes i torn obert de paraules 

Els veïns i les veïnes fan les següents preguntes, comentaris o expressen les següents 
demandes i/o suggeriments, que es remetran als departaments municipals 

corresponents:  
 

Preguntes/Comentaris Respostes 

Obres i manteniment espai públic 

Hi ha molts carrers en mal estat al barri de 
Sarrià 

Es pren nota dels carrers i es mirarà amb 
el pla endreça 

Es pot estudiar mentre durin les obres del 

equipament de la Pl. Sarrià,  fer una 
vorera mes ample a pl. Sarrià a les obres o 
obrir el carrer menor de Sarrià ja que esta 
ple de gent i no es pot passar 

Ho estudiarem si es pot obrir el c. Menor 

abans de finalitzar les obres 

Obres i manteniment equipaments/ locals d’entitats 
A l’Escola Betània hi ha un espai on 

aparquen cotxes i esta abandonada i els 
porcs senglars es passegen com si tal cosa, 

es demana que aquest espai s’arregli per a 
que no segueixi passant això. 

 

 

Neteja 

En l’anterior consell es va demanar posar 
contenidors a l’Av, Foix  amb c. Padró de 
la Creu, ja que si no el veïnat no reciclar, 
encara que hi ha una zona amb 
contenidors de reciclatge més avall , la 

zona es insuficient. Torna a demanar 
aquest espai 
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Convivència/Civisme 

Queixes per gossos al parc de Santa 
Amelia 

S’ha informat a la Intendenta de la 
Guardia Urbana per prendre un control 
més exhaustiu al parc sobre aquest 
tema. 

Mobilitat 

Que passarà amb el carril bici de la Via 
Augusta? 

 

Es respon quina es la posició del govern, 
s’està fent un estudi de les dades i fins 

que no tinguem aquest estudi que es 
farà públic no es podrà informar si es 

prendran mesures i si es així quines 
seran. 

Veïna del barri i membre de la plataforma 

que parla des de la perplexitat, ja que es 
va convidar a participar en els 

pressupostos participatius a tota la 
ciutadania, a Sarrià  es van unir 3 
iniciatives sobre els carrils bicis, es va fer  
una re definició del projecte, es va 
treballar amb els tècnics fent moltes 
reunions, van passar tots els filtres, ja que 
va competir amb altres iniciatives i 
pressupostos participatius i va tenir el 
màxim suport, per davant d’altres 

iniciatives del barri que també eren molt 
valides. Al final va guanyar i es va 
executar. Sols la opció de voler pensar la 
reversió d’aquesta iniciativa es una falta 

de respecte per aquesta iniciativa per les 
altres iniciatives i pels tècnics que van 
treballar-ho. 

Demanda de la plataforma bici augusta, 
demanem una reunió amb la regidora. 

Quines dades tenen per afirmar el que 
s’està dient sobre el carril bici? 

El Districte esta obert a reunir-se per 

consensuar una solució, ja que també 
reben altres percepcions i escrits sobre 

el carril bici. La bicicleta s’utilitzarà i 
fomentarem l’ús d’aquesta de Ganduxer 
fins a baix no es tocarà res i de Ganduxer 
a Dolors Montserda s’està fent l’estudi. 
Que no sabem ni podem dir encara res. 
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Hi ha una normativa pel que son els 
conductors de carril bici, patinets,  
I bicicletes ? no entenc les plataformes 
que hi ha a les parades del bus, ja que em 

fan por travessar-les. Soc una persona 
amb discapacitat, vull saber si hi ha una 

normativa. 
 

La normativa es compleix, però si es cert 
que visualment hi ha unes dificultats que 
semblen totalment perilloses, però la 
normativa s’acompleix i es una 

normativa tècnica. Si vol li farem arribar. 
 

Quan es respectarà la prohibició de 
vehicles no autoritzats a la zona  nord de 
Major de Sarrià? 

S’ha tallat un carril del c. Ramon Miquel i 
Planas per a que no es tombi a 
l’esquerra per arribar a l’escola que te 
molts alumnes, i afecta a la circulació 
d’aquesta zona. 

Es tenen registrades velocitats a 60km per 
h i no es pot, s’han fet diferents 

actuacions, però no es suficient. 
 

S’està treballant de posar càmeres de 
seguretat ja que les pilones no serien la 

solució, copiarem el model de ciutat 
Vella però es un procés complexa i ho 

esta treballant des del IMI, encara no els 
puc donar mes detalls, quan pugui els 

informarem. S’estudiaran altres mesures 
per evitar les infraccions i es posaran les 

càmeres necessàries.  
Perquè no es fa complir la normativa de 

zona verda que sols es pot estar uns 8 
dies, ja que he denunciat a BSM i aquests 

no fan res. Tenim vehicles aparcats des de 
fa dos mesos, si segueixen sense moure’ls 

la G.U. no pot fer res. 
 

Prenem nota i s’informa a la GUB. 

Major de Sarrià tocant General Vives han 
fet un edifici gran, durant les obres es  van 

moure els contenidors a un espai de àrea 
verda i  un cop finalitzades van tornar al 

espai anterior. Però ara en aquest espai 
verd, s’ha dibuixat un rectangle blanc, 
com si els contenidors haguessin de tornar 
a ser allà. Demanem, que segueixi sent 
zona verda i que no posin els contenidors  

Es passa l’adreça i es pren nota 
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Al inici de Ramon Miquel i Planes de 
dilluns a divendres es formen unes 
embolics per passar. Han pensat canviar la 
direcció anar fins a Av. Foix i no com esta 

fins ara? 
 

S’ha de recuperar l’estudi de mobilitat i 
plantejar altres mesures, s’ha d’estudiar 
per no provocar altres col·lapses. 
 

Han pensat en limitar entrada i sortida de 
particulars que porten als alumnes a 
l’escola, no podrien fer una solució? 
 

Fem recomanacions però no podem 
prohibir-ho. 
 

Temes generals 
Demanda per part dels amics de Can 

Raventós, d’una reunió amb la Regidora. 
 

Ja els hem respost a totes les audiències 

publiques , revistes i tot ja hem dit tot el 
que havíem de dir, en aquests moments 
ja no podem fer res com ajuntament i ja 
no podem fer mes reunions, sols podem 
esperar com van succeint-se els fets i 
esperar 

Hi ha solars a Sarrià-Sant Gervasi per cedir 
a la Generalitat per fer pisos socials? 

A Sarrià no hi ha sol per fer això 

Falta de subvenció a la Taula d’entitats 

per poder fer totes les ballades de 
sardanes demanen un conveni de 4 anys 

per 6.000€ per poder fer les sardanes. 
 

Saben el perquè no hi ha hagut la 

subvenció no cal que donem els motius, 
s’ha pagat una de les sardanes però 

malauradament les altres dues no s’han 
pogut fer. Esperem que l’any vinent es 

pugui demanar aquesta subvenció 
general i si necessiten suport tècnic se’ls 
donarà 

Quan podaran els arbres de la pl. Sarrià Abans d’acabar l’any 

S’està intentant que durant dos anys que 
podin els lledoners de J,V, Foix i des de 

Parcs i Jardins ens diuen que no, demano 
que es faci la poda ja, per millora dels 
vianants, els cotxes i tot. 

Es pren nota i es tornarà a informar a PiJ 

Demanda d’espai per part dels castellers 
de Sarrià i les entitats del barri 

L’últim mandat s’ha intentat treballar 
aquest tema i no es va poder arribar a 

terme perquè l’edifici municipal no 
comptava amb la seguretat suficient, i 

seguirem treballant per a que trobin un 
local. 
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A la Carretera de les Aigües, hi ha cases 
que es van quedar fora de l’ordenació de 
la  classificació de sol urbà i volem saber 
com l’Ajuntament vol avançar en aquesta 

temàtica, ja que té una sèrie de 
conseqüències pràctiques si tenim 27 

edificacions que si s’incendien no es 
podran tornar a construir.  

Ve donat pel Plan Municipal de 1976 
però també pel Pla Recinte del Parc de 
Collserola que ha tramitat la generalitat 
de Catalunya. Va haver-hi al·legacions 

durant el període que no se si els veïns 
van participar. Coneixem la problemàtica 

però no es un tema que pugui fer res 
l’ajuntament estem fent actuacions 

parcials , ja que no tenim competències. 
No li podem donar mes informació ja 

que es un tema molt tècnic per ser 
treballat en un consell de barri però 

estem a la seva disposició. 
 

 

 
S’acaba el consell de barri a ales 20:25 h. 
 

 


